
Z á p i s n i c a 

zo 7. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 14.09.2023 

 

Počet poslancov : 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

4. Zúčtovanie športového dňa obce 

5. Dlhopisy VVS a.s. 

6. Slávnostné posedenie dôchodcov  

7. Asfaltovanie obecných komunikácií 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Návrh na uznesenie 

 11. Záver 

1. Otvorenie zasadnutia 

 Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ján Bijalko. Starosta konštatoval, že 

zasadnutie je podľa prítomnosti poslancov uznášania schopné. Privítal prítomných a oboznámil 

ich s návrhom programu rokovania.  

Poslanci OZ schválili návrh programu zasadnutia OZ. 

Uznesenie OZ č. 36/2023 

Hlasovanie:  za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

Starosta obce navrhol návrhovú komisiu v zložení Peter Adamojurka, Ľuboš Sedlák,  za 

overovateľov zápisnice: Peter Buliščák, Róbert Slota a za zapisovateľku Anna Štefanská. 

Poslanci OZ schválili do návrhovej komisie: Peter Adamojurka, Ľuboš Sedlák,  za overovateľov 

zápisnice: Peter Buliščák, Róbert Slota a za zapisovateľku Anna Štefanská. 

Uznesenie OZ č. 37/2023 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

 

3. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že prijaté uznesenia: Záverečný účet obce za rok 2022 

a Konsolidovaná výročná správa za rok 2022 boli zverejnené na stránke obce Snakov. 

Poslanci OZ vzali na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

Uznesenie OZ č. 38/2023 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

 



4. Zúčtovanie športového dňa obce 

Starosta obce informoval prítomných o materiálno- technickom zabezpečení akcie Športový 

deň. Celkové náklady na túto akciu boli vo výške 852.00 € Poslanci diskutovali o akcií, 

navrhovali vylepšenia. Celkovo ju hodnotili ako úspešnú.    

Poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o nákladoch vynaložených na materiálno- technické  

zabezpečenie akcie: “Športový deň“. 

Uznesenie OZ č. 39/2023 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

5. Dlhopisy VVS a.s. 

Starosta obce  oboznámil poslancov OZ o možnosti a podmienkach vstupu do „Dlhopisového 

programu  VVS a.s“ . Po krátkej diskusií OZ vstup do programu  a zakúpenie dlhopisov VVS 

a.s.  schválilo. 

Poslanci OZ schválili vstup obce Snakov do „Dlhopisového programu  VVS a.s“. 

Uznesenie OZ č. 40/2023 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

6. Posedenie dôchodcov 

Starosta obce informoval prítomných o nadchádzajúcej akcii „Posedenie dôchodcov“, ktorá sa 

bude konať 22.10.2023 t. j. nedeľa. Je zabezpečená  hudobná skupina. Bude sa podávať jedno 

varené jedlo a malé občerstvenia.  

Poslanci OZ schválili materiálno- technické zabezpečenie akcie „Slávnostné posedenie 

dôchodcov“. 

Uznesenie OZ č. 41/2023 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

7. Asfaltovanie obecných komunikácií 

Starosta obce predložil poslancom OZ cenové ponuky na asfaltovanie obecných  ciest - 4 

úsekov v obci. K tomuto bodu programu priebežne diskutovali všetci poslanci a postupne si 

prechádzali navrhované úseky a predložené cenové ponuky. Najvýhodnejšia cenová ponuka je 

od firmy „Asfalt Prešov s.r.o. “- navrhovaná celková suma predstavuje 40 000,- €. 

Poslanci OZ schválili realizáciu asfaltovania obecných ciest o výmere cca. 1720 m2 za cenu 

19,50 €/m2. 

 Uznesenie OZ č. 42/2023 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

8. Rôzne 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ o schválení žiadosti o poskytnutí dotácie z PSK na 

vybavenie kultúrneho domu v celkovej sume 1600,00 €. Tieto financie sú určené na nákup 

stoličiek do kultúrneho domu. 

Poslanci schválili nákup 60 ks stoličiek po 35,-€/1 ks.  

Uznesenie OZ č. 43/2023 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

        

Poslanci OZ riešili požiadavku p. Maroša Sterančáka  o záujem odkúpenia pozemku na 

parcele č. KNC 110 v celkovej výmere 320m2. a požiadavku p. Jána Bilého na parcele 119/2 

v celkovej výmere 35m2. 

Odpredaj pozemku bol schválený z dôvodu osobitného zreteľa. 



Uznesenie OZ č. 44/2023 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

 Uznesenie OZ č. 45/2023 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

9. Diskusia 

Poslanci OZ a starosta obce diskutovali priebežne ku každému bodu programu. Do diskusie sa 

postupne hlásili všetci poslanci a riešili rôzne obecné záležitosti:  

A. Osvetlenie a oprava cesty ku multifunkčnému ihrisku / jednať s PD Malcov 

Poslanci OZ schválili osvetlenie cesty ku multifunkčnému ihrisku. 

Uznesenie OZ č. 46/2023 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

B. Upozorniť majiteľa rod. domu č.72 na urýchlenie búracích prác 

Poslanci OZ poverili starostu obce na upozornenie majiteľa rod. Domu č. 72 na urýchlenie 

búracích prác. 

Uznesenie OZ č. 47/2023 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

 

C. Poslanci OZ diskutovali o potrebe opravy cestných výtlkov v obci. 

D. Kontrolórka obce p. Germanová navrhla doplnenie niektorých VZN, ktoré vyžaduje zákon 

o obecnom zriadení. 

E. Poslanec Mgr. Peter Slota navrhuje výstavbu chodníkov po obci 

F. Osadenie cestného  zrkadla na autobusové otočište.  

Poslanci OZ schválili zakúpenie cestného zrkadla a jeho osadenie na autobusovom otočišti. 

Uznesenie OZ č. 48/2023 

Hlasovanie: za:  7  proti:  0  zdržal sa:   0 

  

10. Návrh na uznesenie 

Člen návrhovej komisie Peter Adamojurka prečítal jednotlivé schválené uznesenia. 

 

11. Záver  

Po vyčerpaní programu schôdze starosta obce poďakoval prítomným za účasť a aktivitu a 

zasadnutie ukončil. 

 

Overovatelia:  Peter Buliščák 

    Róbert Slota 

 

 

Zapisovateľka: Anna Štefanská     Ing. Bijalko Ján  

            starosta obce 

 

 

 

 

 

 


